
 

Vil du gi din grasrotandel til Nord-Odal Sportsskyttere?  Org.nr. 994342657 

Styremøte NOSS 13.07.2024 - Kvartalsmøte 
 

Tilstede: Alf Solbu, Bjørn Svindt Knudsen, Leif Gunnar Hombrekk, Trond Bunes, Trine  

  Bergseteren 

 

Frafall:  Bjørn Håkon Grimm, Ann-Kristin Andresen og Per Erik Rovelstad Myhrer 

 

Saksliste: 
 

Godkjenne referat fra 20.04.2024 og 16.05.2024 
  Vedtak: Begge ble godkjent 

 

Regnskap : 
 Kasserer møtte ikke opp og vi har etter 6 måneder fortsatt ikke fått noe regnskap.  Dette er 

 ikke akseptabelt og det må tas grep for å få dette i orden.  Det vurderes å flytte føringen av 

 regnskapet ut fra kassererfunksjonen slik at kasserer kan fokusere på andre administrative 

 oppgaver.  Leif Gunnar kan overta bokføringen og trenger da kun kontoutskrifter og kopi av 

 bilagene for å gjøre dette. 

 

 Vi har nå 19 spillere som gir sin Grasrotandel til oss. 

 

Hva skal gjøres på banen, fremdriftsplan: 
 -Oppdatert versjon sendes ut slik at vi kan justere på neste møte. 

 -Presentasjon av arealtegning.  Noen rare plasseringer av skyteretning, rundløype gås opp på 

 nytt og tegningen justeres.  Festetomt og område regulert til skyting blir også tegnet inn. 

 

Oppgaver i laget: 
 Oppdatert versjon sendes ut og vi fortsetter på neste møte 

 

Oppgaver under arbeide: 
 -Innkjøp laserprinter, skal stå hos leder.  I orden 

 -Ompostere strømstøtten 

 -Opprette prosjektnummer 

 -Endre forsikringsdekning 

 -Påfyll førstehjelpskoffert. I orden 

 -Innkjøp støvsuger. Trine ser på dette 

 -Innkjøp snøfangere.  Trine ser på dette 

 -Drenering 

 -Finne person som kan drive med søknader om midler.  Leif Gunnar sender ut e-post 

 -Finne ny WEB-redaktør.  Leif Gunnar sender ut e-post 

 -Ny ventil vendeskiveanlegget. I orden 
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 LGH har i 2022 innhentet pristilbud fra Ny Vekst på følgende: feltskiveplakater, capser,  t-

shirt og hettegenser.   

 

Evaluere:  
 -Åpen dag 25. mai.  Evalueringsskjema sendes ut slik at vi kan justere på neste møte. 

 -40 års-smellen/festen. Evalueringsskjema sendes ut slik at vi kan justere på neste møte. 

 -Fyllmasse, hvor kan den brukes.  Store steiner i myra, mottatt masse brukes i bunnen av ny 

 voll foran Western-bygget og på høyre side av 100-meters banen.  For å øke høyde på 

 eksisterende voller trenger vi ca. 110 kubikk, 20-30 lass.  Ser ut til at vi bare skal betale for 

 masse og får gratis tilkjøring. 

 -Årsmøte i Idrettsrådet  

  -Presentasjon fra Idrettskretsen, sendt ut i forkant av styremøtet. 

  NOSS er et av lagene som sitter i styret i Idrettsrådet og vi må se på hvordan vi kan 

  utnytte dette.  Det vil bli laget rapport fra møtene. 

  

 

Kommunikasjon: 
 Hvordan formidler vi vårt budskap? 

  Hva kan vi hente fra Skyting.no? 

   -Alle sjekker hva som står på denne nettsiden 

  Brosjyre Idrettsrådet 

   -Vårt innspill er sendt inn til leder 

 

  Digitalt: 

   Lagets hjemmeside 

   Facebook 

   Youtube 

   E-post 

   Kommunens kulturkalender 

 

 

  Plakater: 

   Din Tid frisør på Sand 

   Joker på Knapper 

 

   Må avklares: 
   Biblioteket- Leif 

   Esso- Leif 

   Hyttefelt puben- Alf 
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   Prestbaren- Alf 

   Mo-senteret- Trine 

   Hammerås i Eidsvoll- Anders 

   Sør-Odal 

    -Statoil 

    -Eurospar 

    -Parken 

 

   Personskade-forbundet Follo lokallag har laget mye materiell hos   

   Ny Vekst.  Dette er samlet i en mappe som vi kan se på for å få   

   ideer vi kan jobbe videre med.  Neste møte 

 

 

 

Idemyldring: 
 Hvilke tanker har du om hva/hvordan vi gjør ting fremover? 

  

 Hva bør vi gjøre/anskaffe for å utvikle klubben? 

  -Bjørn Knudsen sjekker priser på ammo hos Schou, spesielt .22 

  -Det kjøpes inn 7 stk. LED-lamper på 5.000 Lumen + kabler.  

  -Vannkanne m/tappekran og håndsprit til toalettet før stevne den 24.8 

 

 

DIV. 

  Dugnader berammes til søndag 28. juli og søndag 11. august, begge dager fra kl.  

  12.00 

 

  Vi satser på nytt styremøte lørdag 17. august kl. 16.00 hvor vi forhåpentligvis kan 

  presentere regnskapet for første halvår. 

 

  Alle sjekker tilgang til Klubbadmin. og gir Alf beskjed hvis man savner noe. 

 

Løkker, 15.7.2024 

Leif Gunnar Hombrekk 


